

表格 FORM (A)

Deadline : 22 February 2019
 截止日期: 2019 年 2 月 22 日

请柬及免费网站连结 Invitation Card & Free Hyperlink

1. 领取请柬数量 No. of Invitation Card:

大会将会广泛邀请各地买家莅临参观是次展会，并极力鼓励参展商以参展公司名义寄发请柬。
 大会将提供免费请柬，以便参展商寄发给自己的客户。

The organizer will make a comprehensive visitor promotion campaign to ensure that this show draws the right buyers for your products and services. We strongly encourage you to plan your own publicity campaign by specially inviting your existing and potential clients to the show with your personalized letter and our official invitation card.

✓	选择领取地方 Select the location	数量 PCS
	香港领取 To be collected in Hong Kong 地址：香港九龙观塘成业街 11 号华成工商中心 5 字楼 15 室 电话 Tel: (852) 2763 9011 传真 Fax: (852) 2341 0379 丁泽锐先生 (Mr. Ringo Ding)	
	广州领取 To be collected in Guangzhou 地址：广州市东风东路 761 号丽丰中心 3405 室 电话 Tel: (020) 8761 2356 传真 Fax: (020) 8730 5903 彭巧仪小姐 (Ms. Yuki Pen)	
	上海领取 To be collected in Shanghai 地址：上海市打浦路 1 号金玉兰广场西楼 805 室 电话 Tel: (021) 6304 5419 传真 Fax: (021) 6418 1136 程静宇小姐 (Ms. Annie Cheng)	

☞ 主办单位将会以空邮寄出入场券予海外参展商。For oversea exhibitors, we will send the Admission Ticket by airmail.

☞ 本地参展商，须传真此页到主办单位，并自行安排速递前来领取，恕不另行通知。For local exhibitors, please send this form by fax to the organizer, then arrange courier to collect it by yourself. There will be no further notice from the organizer.

2. 免费网站连结 Free hyperlink (选择性 Optional)

a. 请选择连结方式及规格 Please indicate the format & Specification:

<input checked="" type="checkbox"/> 连结方式 Format	<input type="checkbox"/> A: 图片连结 Icon hyperlink (档案须以摊位编号作命名 The file must be named with booth no.) 格式规定 Specification 尺寸 Dimensions: 90 阔(W) X 40 高(H) 像素 pixel 格式 Format: gif / jpg / png 档案大小 File Size: 必须在 60kb 以内 within 60kb	<input type="checkbox"/> B: 文字连结 Text hyperlink 格式规定 Specification 只限参展公司名字 use of company name only
	<input type="checkbox"/> 网址 Website	

展商请将以上资料及连结位置电邮至 ding@paper-com.com.hk，电邮主旨须注明【Textile Link】及【展位号】。
 Please send above information and the hyperlink by email to ding@paper-com.com.hk, entitle the email with 【Textile Link】 & 【Booth no.】.

b. 请选择行业类型 Please indicate the category of industry:

<input type="checkbox"/> 辅料、辅助品 Accessories & Parts	<input type="checkbox"/> CAD/CAM 系统/吊挂系统 CAD/CAM System / Hanger System	<input type="checkbox"/> 圆筒针织 Circular Knitting
<input type="checkbox"/> 刺绣 Embroidery	<input type="checkbox"/> 企业信息管理系统 ERP	<input type="checkbox"/> 横机针织 Flat Bed Knitting
<input type="checkbox"/> 信息服务/杂志 Information Service/Magazines	<input type="checkbox"/> 激光设备 Laser Equipment	<input type="checkbox"/> 物流 Logistic
<input type="checkbox"/> 缝前/剪裁 Pre-Sewing / Cutting	<input type="checkbox"/> 缝后 Pressing & Finishing	<input type="checkbox"/> 印花设备 Printing Equipment
<input type="checkbox"/> 缝制 Sewing & Stitching	<input type="checkbox"/> 编织 Weaving	<input type="checkbox"/> 超声波设备 Ultrasonic Equipment

重要事项 Notes:

➤ 网站版位有限，额满即止 The vacancy for hyperlink is limited, first come first serve.

➤ 大会将保留拒绝或终止该广告刊登之权利 Organizer has the right to reject or terminate any advertisement.

请将副本传回 Please make a copy, and return form to:
讯通展览公司 Paper Communication Exhibition Services
 电话 Tel: (852) 2763 9011 传真 Fax: (852) 2341 0379
 电邮 Email: ding@paper-com.com.hk
广州 Guangzhou:
 电话 Tel: (020) 8761 2356 传真 Fax: (020) 8730 5903
 电邮 Email: pc@paper-com.com.cn
上海 Shanghai:
 电话 Tel: (021) 6304 5419 传真 Fax: (021) 6418 1136
 电邮 Email: paper-sh@xt-sh.com

参展公司
 Exhibitor: _____
 摊位编号
 Booth No. _____
 填表人:
 Form filled by _____
 电话 Tel: _____
 传真 Fax: _____

表格 FORM (A)

Deadline : 16 March 2019
截止日期: 2019 年 3 月 16 日

重要資料

3. 参展商证及工作人员证 Exhibitor Badge & Contractor Badge

A. 参展商证 Exhibitor Badge

基于保安理由及有效管理现场秩序, 大会将为各参展商提供电子参展商证服务, 每张证件含独立电子条形码, 以方便确认进出人士身份。各参展商请参阅随手册附上之登入名称及密码函件, 到展会网址: www.dtcshow.com 或 www.dfmshow.com, 按【網上登記参展商証】, 登入並填写每位出席人员的资料, 参展商证数量为每个标摊 5 个。参展商可于截止日期前随时登入查看及登入修改内容, 约于开展前 7 天, 各展商将会收到一封确认电邮, 请参展商派代表帶同该确认电邮于布展现场领取参展商证。

如展商未有收到密码函件, 请发电邮至主办单位邮箱: show@paper-com.com.hk, 邮件上必须列明公司名字、联络人、电话及摊位号资料, 大会将于确认后回复含登入名称及密码之电子邮件, 届时展商即可凭该资料登入使用服务。

网上预先登记服务至 **2019 年 3 月 16 日** 止, 未能提供电邮地址之参展商请联络其所属代理协助办理。

- **领证前请先付清参展费用。**
- **请妥善管理参展商证, 如有遗失须补发, 大会将收取每张 10 元的行政费, 所有款项将拨捐慈善用途。**

For security reason, organizer will provide free electronic exhibitor badge printing service for exhibitors. Each exhibitor will get exhibitor badges with an unique barcode printed on it, for recognizing the identity. The login name and password is enclosed in this manual. Please visit: www.dtcshow.com or www.dfmshow.com to login and fill up the form with quantity and the information of each staff. Five exhibitor badges will be received for each standard booth. Exhibitors can login and amend anytime before deadline; Confirmation acknowledgement will be released 7 days before the opening of fair. Please pick up the exhibitor badges on-site with the confirmation acknowledgment by a representative of company.

If exhibitors did not receive any email with login name and password, please send an email to show@paper-com.com.hk, with company name, contact person, phone no. and booth no., organizer will send back the login name and password after confirmation.

Online Pre-registration service will be ended on **16 March 2019** Exhibitors, who do not have email address, please contact your agent for assistance.

- **Please settle the exhibition fee before getting the badges.**
- **Please keep the badges properly, to reissue, organizer will charge RMB10 for each badge, the sum collected will be donated for charity.**

B. 工作人员证 Contractor Badge

布展及撤展期间, 大会将发放工作证供有关工作人员进出展馆之用。大会将于开展前一星期, 发放领取工作证登记表格, 请展商填妥后交予委托之工作人员, 工作人员须凭此授权信于现场领证。

In the period of move-in and move-out, organizer will issue badge to worker for entrance use. Organizer will send out an application form about one week before the opening, please fill up the form and pick up the pass on-site by a representative along with the form.